

Audi Investment Bank (AIB) Merges Operations with Bank Audi

Bank Audi sal and Audi Investment Bank sal have announced the merger of their business operations in Lebanon and the transfer of all the assets, liabilities rights and commitments of Audi Investment Bank sal to Bank Audi sal, following the final approval of the Central Bank of Lebanon ref: 872/C.C./3 based on the decision of the Central Council N° 4420/25/ dated December 9, 2020.

The General Assembly of Bank Audi sal held on September 4, 2020 has approved the acquisition of all assets, liabilities, rights and commitments of Audi Investment Bank sal.

This merger will provide the needed business continuity to all AIB customers. It will also create substantial values and synergies on the operational front.

This strategic merger enhances the future competitive positioning of Bank Audi with a significant elimination in duplication and lower operating expenses. Specific synergies were created in this respect, which integrate, among others, the governance and control frameworks of AIB into those of Bank Audi.

بنك عوده للأعمال يدمج عمليّاته مع بنك عوده

أعلن بنك عوده ش.م.ل وبنك عوده للأعمال ش.م.ل دمج عمليّاتهما في لبنان وانتقال كافّة موجودات ومطلوبات وحقوق والتزامات بنك عوده للأعمال ش.م.ل إلى بنك عوده ش.م.ل، وذلك تبعاً لموافقة مصرف لبنان الرسميّة والنهائيّة رقم 872/م.م.3/ الصادرة بناءً لقرار المجلس المركزي رقم 20/25/44 تاريخ 2020/12/9.

وكانت الجمعيّة العموميّة لبنك عوده ش.م.ل قد وافقت بموجب محضرها المؤرّخ في 4 أيلول 2020 على شراء موجودات وحقوق بنك عوده للأعمال ش.م.ل.

تؤمّن عمليّة الدمج هذه استمراريّة العمل اللازمة إلى كافّة عملاء بنك عوده للأعمال. كما ستحقّق العمليّة قيمة مضافة وتناسق على الصعيد التشغيلي.

وتعزّز عمليّة الدمج الاستراتيجيةّ هذه تمرّكز بنك عوده التنافسي في المستقبل، إذ تسمح بتخفيف جوهري لازدواجيّة المهام، وخفض نفقات التشغيل. ولهذه الغاية، تم ابتكار أدوات تناسق جديدة، تجمع فيما بين أسس الحوكمة والرقابة التي يتّبعها بنك عوده للأعمال والأسس المتّبعة لدى بنك عوده.